
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 17.03.2025 

 

Prítomní členovia FK:  Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota, Janka 

Masárová, Mgr. Daniela Kontinová 

Ostatní prítomní:  Ing. Alena Hrušová, Alžbeta Tuková 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. PZ Vaďovce žiadosť 

3. Kúrenie KD 

4. Návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2025 

5. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a oboznámila ich 

s programom rokovania FK. 

 

2. V prvom bode rokovania pani starostka informovala o požiadavke Poľovného združenia 

Vaďovce, ktorí žiadajú od obce dlažbu ktorá je uskladnená vo dvore za obecným úradom 

a je už neupotrebiteľná pre obec. Dlažbu plánujú použiť okolo chaty v časti Nezo.  Komisia 

odporúča darovať dlažbu poľovnému združeniu. 

 

3. Finančná komisia sa ďalej zaoberala  predloženou cenovou ponukou od firmy Reprogas 

s.r.o. v sume 852,46 €. Po krátkej diskusii sa prítomní dohodli, že je potrebná podrobnejšia 

ponuka, nakoľko z tejto nie je známe, o čo konkrétne ide. Taktiež je na porovnanie potrebná 

ďalšia cenová ponuka.  

 

4. V ďalšom bode sa prítomní zaoberali návrhom na I. zmenu rozpočtu na rok 2025, ktorý bol 

predložený členom FK v predošlých dňoch. Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s 

prítomnými   prešli celý návrh rozpočtu a vysvetľovali si jednotlivé položky rozpočtu, ktoré 

sú navrhnuté na zmenu. 

Po náročnej a dlhej diskusii, sa nakoniec poslanci vrátili k pôvodnému rozpočtu, ktorá bol 

schválený na rok 2025 a v hlavných položkách rozpočtu neurobili žiadne zmeny, takže 

hospodársky výsledok je stále 2,72 €. 

5.  V bode rôzne informovala pani starostka o žiadostiach na kúpu obecných pozemkov    

v lokalite Dubník. Ide o žiadosť pani Podoliako, pani Húskovej, pána Tuku a žiadosť 

Nemocnice Myjava o vysporiadanie pozemku pod ich chatami. 

 

6.  Na záver predsedníčka FK poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

...........................................                                                                                                         

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 


